

THIRD SESSION  
**Twenty-eighth  
Legislature**  
SASKATCHEWAN

TROISIÈME SESSION  
**Vingt-huitième  
législature**  
SASKATCHEWAN

---

**B I L L**  
No. 133  
*An Act to amend *The Legislative  
Assembly Act, 2007**

---

**PROJET DE LOI**  
n° 133  
*Loi modifiant la *Loi de 2007 sur  
l'Assemblée législative**

Honourable Don Morgan

L'honorable Don Morgan

# BILL

No. 133

An Act to amend *The Legislative Assembly Act, 2007*

(Assented to \_\_\_\_\_ )

HER MAJESTY, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of Saskatchewan, enacts as follows:

## Short title

**1** This Act may be cited as *The Legislative Assembly (Election Dates) Amendment Act, 2018*.

## SS 2007, c L-11.3, section 8.1 amended

**2** Subsections 8.1(1) and (2) of *The Legislative Assembly Act, 2007* are repealed and the following substituted:

“(1) Unless a general election has been held earlier because of the dissolution of the Legislative Assembly, the first general election after the coming into force of this subsection must be held on Monday, October 26, 2020.

“(2) Subject to subsection (3), general elections following the general election held in accordance with subsection (1) must be held on the last Monday of October in the fourth calendar year after the last general election”.

## Coming into force

**3** This Act comes into force on assent.

# PROJET DE LOI

n° 133

Loi modifiant la *Loi de 2007 sur l'Assemblée législative*

(Sanctionnée le )

SA MAJESTÉ, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative de la Saskatchewan, édicte :

## Titre abrégé

**1** *Loi modificative de 2018 sur l'Assemblée législative (dates d'élection).*

## LS 2007, c L-11.3, modification de l'article 8.1

**2** Les paragraphes 8.1(1) et (2) de la *Loi de 2007 sur l'Assemblée législative* sont abrogés et remplacés par ce qui suit :

«(1) La prochaine élection générale, après l'entrée en vigueur du présent paragraphe, aura lieu le lundi 26 octobre 2020, sauf dissolution de l'Assemblée législative entraînant la tenue d'une élection générale anticipée.

«(2) Sous réserve du paragraphe (3), les élections générales postérieures à l'élection générale tenue en application du paragraphe (1) ont lieu le dernier lundi d'octobre de la quatrième année civile suivant la dernière élection générale ».

## Entrée en vigueur

**3** La présente loi entre en vigueur sur sanction.

**B I L L**

No. 133

An Act to amend *The Legislative  
Assembly Act, 2007*

---

**PROJET DE LOI**

n° 133

Loi modifiant la *Loi de 2007 sur  
l'Assemblée législative*

---

Received and read the

First time

Second time

Third time

And passed

---

Dépôt

Première lecture

Deuxième lecture

Troisième lecture

Adoption

---